



印度唯一的陶瓷及砖瓦行业B2B展览会 India's only B2B trade fair for the ceramics and brick industry



南亚陶瓷与砖瓦行业商业、技术及供应链中心

The Business, Technology & Supply-Chain Hub for South Asia's Ceramic & Brick Industry

印度、作为世界第二大陶瓷生产国和出口国、正引领全球陶瓷创新-而印度国际陶瓷工业展正是您通往这一繁荣生态系统的门户。

India, the world's second-largest ceramic producer and exporter, is at the forefront of global ceramic innovation - and Indian Ceramics Asia is your gateway to this thriving ecosystem.

作为里程碑意义的第20届盛会、展会将汇聚塑造陶瓷制造业未来的全方位先进技术、原材料和创新成果。 同时,也将在同一个平台上重点展示石材产品、可持续性、物料处理及物流领域的最新技术解决方案。

Marking its landmark 20th edition, the trade fair will bring together the full spectrum of advanced technologies, raw materials, and innovations shaping the future of ceramic manufacturing. It will also highlight latest advancements in stoneware, sustainability, material handling & logistics—all under one roof.

2025 年展会亮点 HIGHLIGHTS

250+ 家参展品牌 Brands

8.010 名行业专业观众 Trade Visitors

32 个国家的参展参观商 Participating Countries 陶业人才招聘会 Ceramic Career Connect

国际展团 International Pavilions

行业供应链对接会 Supply Chain Conference

展商类别 EXHIBITOR CATEGORIES

40%

精密陶瓷及耐火陶瓷机械设备 Machinery, plant & equipment for fine & refractory ceramics

10%

耐火材料、烧成辅助材料、窑炉及设备 Refractory materials, firing aids, kilns & equipment

35%

原材料及添加剂、粉末、生产材料及辅料 Raw materials & additives, powders, production materials & ancillaries

10%

技术陶瓷Technical ceramics

20%

粗陶机械设备 Machinery, plant & equipment for coarse ceramics

07%

其他Others*

15%

陶瓷产品Ceramic products

*包括媒体,研究机构和粉末冶金行业 Includes media, research institutes and powder metallurgy

E要参展国 TOP EXHIBITING COUNTRIES



巴西 Brazil



中国 China



法国 France



德国 Germany



意大利 Italy



斯洛文尼亚 Slovenia



西班牙 Spain



Thailand

主要观众来源国 TOP VISITING COUNTRIES -





中国 China



法国 France



意大利 Italy



土耳其 Turkey



斯里兰卡 Sri Lanka



越南



孟加拉国 Bangladesh



英国 Vietnam United Kingdom Germany



马来西亚 Malaysia



德国



伊朗 Iran



西班牙 Spain



Russia

尼泊尔 Nepal

观众职位分布 PROFILE OF VISITORS :

92%

- > 董事总经理 / 首席执行官 / 高级管理层
- Managing Director / CEO / Senior Management

81%

- ▶生产/运营
- Production / Operations

80%

- **采购**
- Purchase / Procurement

观众细分领域 VISITOR SEGMENTS ·

88%

瓷砖制造商

Tiles manufacturers

65%

艺术陶瓷制造商

Artistic ceramics manufacturers

85%

技术陶瓷及先进陶瓷制造商

Technical ceramics & advanced ceramics manufacturers **65%**

卫浴洁具制造商

Sanitaryware manufacturers

82%

矿山业主

Mine owners

40%

砖瓦制造商

Brick manufacturers

75%

研发专业人士及技术教育机构

R&D professionals &

technical educational institutes

15%

其他 Others*

70%

技术寻求者及顾问 Technology seekers & consultants

*(包括贸易商、经销商及渠道合作伙伴、行业协会、媒体及贸易出版物) Includes traders, architects, distributors & channel partners, trade associations and media & trade publications

2026 年展会预期 PROJECTIONS - - - -

300+ 家参展品牌Brands

10,000+ 名行业专业观众Trade Visitors

18,500 平方米展览面积sqm Exhibition Space

2026 年展会的核心目标与宗旨 CORE OBJECTIVES & PURPOSE - - -

2026印度国际陶瓷工业展战略性地旨在实现以下目标和宗旨:

Indian Ceramics Asia 2026 is strategically designed to achieve the following objectives and purpose:

全球创新展示 Global Innovation Showcase

- ▶ 来自德国、意大利、西班牙、中国和印度的顶级品牌将带来其最新的机械设备和用于生产优质产品的原材料。 Top brands from Germany, Italy, Spain, China, and India to bring their latest machinery, raw materials for quality products.
- ▶ 国家展团将提供直接接触欧洲先进技术和亚洲成本效益的渠道。

Country Pavilions to deliver direct access to European precision and Asian cost-efficiency.

现场演示区——机械运转实况 Live Demo Zone—Machinery in Action

▶ 现场演示可大幅降低能耗、缩短周期时间并提高产量的机械设备。

Live demo of machinery that slash energy use, cut cycle times, and boost yield.

行业洞察会议 Insider Intelligence Conference

深入探讨替代燃料与节能、全球物流战略以及先进的可持续制造。

Deep dives into alternative fuels & energy conservation, global logistics strategy, and advanced sustainable manufacturing.

印度陶瓷供应链展馆 Indian Ceramics Supply-Chain Pavilion

为展示应对国内运输与国际物流挑战以及智能仓储的解决方案的专门展馆。

Dedicated pavilion to showcase solutions for domestic transportation & international logistics challenges, and smart warehousing.

人才对接——未来人才输送Career Connect-Future Talent Pipeline

> 将熟练的专业人才与招聘雇主相匹配,以弥合行业人才缺口。

A specialized zone to match skilled professionals with hiring employers to close the sector's talent gap.









展商类型EXHIBITOR PROFILE



原材料、添加剂及生产辅料 Raw materials, additives, and production ancillaries



模具、工具、备件及配件 Moulds, tools, spares, and accessories



物料处理、包装及自动化解决方案 Material handling, packaging, and automation solutions



数码墨水及喷印技术
Digital inks and printing technologies



技术陶瓷、部件及服务 Technical ceramics, components, and services



节能与环保技术 Energy-efficient and environmental protection technologies



用于陶瓷和重粘土的耐火材料、热处理及窑炉 Refractories, heat treatment, and kilns for ceramics and heavy clay



瓷砖、卫浴洁具、餐具和砖块的机械设备 Machinery and equipment for tiles, sanitaryware, tableware, and bricks

观众类型GUEST PROFILE -



瓷砖制造商 Tile manufacturers



卫浴洁具制造商 Sanitaryware manufacturers



餐具制造商Tableware
manufacturers



陶器制造商Earthenware manufacturers



先进陶瓷制造商 Advanced ceramics manufacturers



矿山业主 Mine owners



砖瓦制造商Brick
manufacturers



研发专业人士 R&D professionals



投资者、推广者及顾问 Investors, promoters & consultants



技术教育机构 Technical educational institutes



展商评价EXHIBITOR TESTIMONIALS





"我非常感谢这个展览平台, 因为很多客户都来了。这是一个开放的商业空间, 我们来自意大利总部的客人也前来参观, 我们在展会进行了宝贵的技术和思想交流。"

"I really appreciate this platform because many customers are coming, and it's an open space where our guests from our Italian headquarters also visit. There is a valuable exchange of technology and thought processes."

| Anand Pande

董事总经理(Managing Director) SACMI Engineering India Private Limited

"我们在展会上展示的产品引起了客户的浓厚兴趣。许多现有客户前来评估新的投资, 我们还与几家 新公司进行了洽谈, 期待未来合作。"

"We received significant interest from customers in the products we're showcasing here. Many of our existing clients visited us to evaluate new investments, and we also engaged with several new companies with whom we look forward to collaborating."



亚洲区域总经理(East Europe, Asia, ME&A Branches Manager- General Management)
System Ceramics





"印度国际陶瓷工业展对于无法实现四处旅行的行业人士来说是一个绝佳的平台。展会提供了一个为期三天的集中机会,我们可以了解现有技术、新兴市场和不断变化的趋势。我认为展会对我们非常有用。"

"Indian Ceramic Asia is a great platform for those who cannot travel extensively. It offers a concentrated three-day opportunity to understand available technologies, emerging markets, and changing trends. I believe it is very useful to have such exhibitions."

Mahendra Tripathi

印度区总经理兼执行董事(Country General Manager & Executive Director)
Lamberti India Private Limited

"我们很高兴宣布重返印度,并与所有老朋友重聚,还结识了新朋友,我们期待在印度市场建立更强大的影响力。

"We are pleased to announce our return to India and have reconnected with old friends and made new ones, and we look forward to building an even stronger presence in the Indian market."







"参观人数超出了我们的预期,客户的咨询质量也非常高。我们已经确定明年会再次参展。"

"The turnout exceeded our expectations and the quality of enquiries was exceptional. We've already committed to participating again next year."

| Satyavan Dhayal

董事(Director)

希望陶机有限公司Hope Ceramics Machinery (I) Private Limited

"展会效果非常好,人流量很大,我们这里非常忙碌。这是我们第一次到AHMEDABAD参加展会, 但我们非常高兴。对于任何从事陶瓷制造的公司来说,这里都是寻找最佳质量和最佳价格的目的地。"

"It was very good with a very good flow, and we were very busy here. This is our first year in Ahmedabad, and we are very happy with the response. For any company in tile manufacturing or ceramics, this is the destination to find the best quality and the best rates."

Madan Mohan

董事总经理 (Managing Director) Rajasthan Mining and Minerals



演讲嘉宾评价GUEST SPEAKER TESTIMONIALS





"我认为这是近年来我所见过的最专业的展会之一。参展组织展示其产品和服务的范围也更广。我 特别喜欢这个展会、因为客户、供应商和专业人士之间有更多的互动。"

"I think this has been one of the most professional exhibitions I have seen in recent years. The range of organizations exhibiting their products and services is also much better. I particularly like this event because there is more interaction between customers, suppliers, and professionals."

Dr. Shyam Rao 首席技术官CTO CUMI Ltd.

"很高兴能参观展会并在其中一个论坛环节发言。我有机会在展会期间四处走走,观察参展商,更重要 的是,观察他们员工的质量。根据我在这里的经验,我确信这个行业会做得很好。"

"It was a pleasure to visit the show and speak at one of the sessions. I had the opportunity to walk around, observe the exhibitors and more importantly, the quality of their stalls. Based on my experience here, I am sure this industry will do very well."

Rajinder Singh Maan

供应链管理总经理General Manager, Supply Chain Management **RAK Ceramics**



"参加这次主要关注供应链方面的陶瓷行业研讨会是一次很棒的经历。会上讨论了陶瓷行业供应链和 物流领域的诸多深刻见解、知识升级和创新。我认为非常精彩。"

"It was a great experience attending the ceramic industry seminar based on supply chain aspects. There were a lot of insights, knowledge upgrades and innovations being discussed in the ceramic industry supply chain and logistics. I think it was wonderful."

Samir J. Shah

总监Director, JBS Jeena Logistics & VP, ACAAI JBS Jeena Logistics

"对我来说,最大的收获是与会者的质量。我们看到拥有高水平技术专长和价值链理解能力的人,这 使我们能够将产品非常迅速地推向市场。"

"The biggest takeaway for me has been the quality of the attendees. We've seen people with a high level of technical expertise and value chain understanding enabling us to bring our products to market very quickly."



Neal Thakker

创始人及CEOFounder and CEO Magma Group



"体验非常好, 尤其是我向与会者介绍我们的燃料和产品时得到的响应非常积极。"

"The experience was very good and especially the response from the participants when I presented my fuels and my products to the participants over here."

Prateek Verma

经理Manager (LPG-CS)

印度石油有限公司Indian Oil Corporation Limited

"你们做得非常出色。将陶瓷行业的众多参与者——产品、设备和配套服务——汇聚到如此大规模的 一个地点,是一项艰巨的任务。我祝贺主办方。"

"You have done a great job. Bringing together so many from the ceramic industry – producers, equipment manufacturers, and support services – to one location on such a large scale is a tremendous task. I congratulate the organizers."



RefTech



主要行业买家 KEY INDUSTRY BUYERS







































And many more...

古吉拉特邦Gujarat

印度陶瓷工业中心

The Heart of India's Ceramic Industry

▶ 毗邻主要陶瓷生产基地Proximity to Key Ceramic Hubs

▶ 强大的基础设施和便利的物流交通Robust Infrastructure & Logistics

▶ 全球供应商的重要门户平台Gateway For Global Suppliers



联系我们 CONTACT US

深圳新之联展览服务有限公司

Mr. Ken Wong General Manager

Mobile: +86 138 2365 1390 Email: ken@unifair.com

广东新之联展览服务有限公司

陶玉婷 副总经理

Mobile: +86 135 4342 2420 Email: tao@unifair.com

主办方详情ORGANISER DETAILS

新之联展览服务有限公司

地址:深圳市宝安区宝安大道4018号华丰国际商务大厦2003室/ 广州市越秀区东风中路363 号国信大厦3301 室

电话:86-0755-8663 5807 / 020-8327 6369

官方网址: www.ceramicsasia.net

扫码了解更多资讯

